
 
Proč byla naplánována III. 
světová válka? 
 

V posledních dnech jsme viděli setkání politických špiček EU v Paříži.  

Už se otevřeně mluví o přímém zapojení evropských zemí do války na Ukrajině. To, pokud k tomu 

dojde, zcela jistě rozpoutá mezinárodní válečný konflikt, kterému se říká světová válka. 

Která evropská země něco získá bojem proti Rusku? Žádná! 

I kdyby bylo Rusko poraženo, což je prakticky vyloučeno, žádná ze zemí Evropy by tím nic nezískala. 

Kontrolu nad bohatstvím Ruska by převzala malá skupina, která už vlastní téměř všechno. 

 

Důvodem k rozpoutání pekla na zemi se stovkami miliónů zabitých není porážka Ruska. V tu vůbec 

nedoufají, ani neplánují. Skutečným důvodem je vybudování Nového světového řádu.  

Válka má otřást světem a má umožnit příchod na scénu Muže zhouby, toho se třemi šestkami. 

Přijde jako mírotvorce a najednou všechny oslní svými schopnostmi, svým šarmem. Bude tím, 

který v zoufalství přijde s nadějí. 

Tento muž se bude tvářit skromně, a jakoby neochotně přijme nabídku postavit se do čela světového 

společenství. 

Bude mít ale podmínky. Lidé se budou muset vzdát svých národů, aby mohl vzniknout jeden obrovský 

„bezpečný“ superstát. Pak se budou muset vzdát svého vlastnictví, i když to ze začátku bude vypadat, 



že si všechno mohou ponechat. Nakonec se budou muset vzdát i své duše. Tu tomuto temnému vládci 

odevzdají, aby se už nemuseli o nic starat, aby byli „svobodní“. 

 

Tento muž zhouby, o kterém hovoří Písma, se již drahnou dobu pohybuje v zákulisí, přikazuje, 

vyhrožuje a ovládá vrcholné politiky. Mají z něj strach a zároveň jsou fascinováni jeho duchovní mocí, 

kterou oni nedisponují. V čele našich zemí jsou lidé, kteří obdrželi ohromné sumy peněz za to, že 

budou ochotni dopustit se i těch nejhorších činů proti svým občanům. Jsou nyní připraveni nás 

všechny poslat na smrt, pokud dostanou pokyn. Motivací k tomu jsou jim pochopitelně peníze, ale 

také strach. Tento zvláštní muž ve skrytu jim už svou moc dal jistě pocítit. Pravděpodobně ho viděli 

někoho zabít bez dotyku nebo někoho mučil jako to dělal filmový Darth Vader.  

Přisluhovačům Nového světového řádu bylo slíbeno, že výměnou za zradu lidí budou uchráněni osudu 

většiny. Oni a jejich rodiny budou patřit k vyvoleným a chráněným. Nic ale není dál od pravdy než 

právě toto. Naopak, v určité fázi mají být zabíjeni rozlícenými davy poté, co vyjde najevo jejich 

zločinné jednání. To jenom posílí potřebu Nového světového řádu, ve kterém už nebudou vládnout 

zkorumpovaní politici, ale satan řečený dobrotivý. 

Toto je ale jeho poslední období, kdy ovládá zemi, konec jeho zlovolné vlády, a protože se na to 

připravoval po tisíce let, uvidíme nevídané. Použije všechny triky, které mu fungovaly v minulých 

dobách i u zaniklých civilizací, ale přijde i s novými. Bude to taková smršť, že na ni nikdo nejsme 

připraveni. Aby to ještě nebylo málo, i Bůh do toho přijde se svými apokalyptickými událostmi. 

Pravděpodobně mnoho lidí nebude moct rozlišit, které rány jsou od Boha a které od jeho nepřátel. 

Popravdě ale všechny budou, ať přímo nebo nepřímo, od Boha. Jak známe z Bible, je to On, kdo 

dopouští příchod nepřátel jako trest za porušení jeho zákonů. 

Jediným lékem v této době bude pokání. Toto platí pro jednotlivce i národy. Tomu, co 

přichází nemůže nikdo zabránit, ale pokáním můžeme zachránit duše své a svých bližních. 

Nic jiného už nebude fungovat. Můžeme se buď nechat zachránit Bohem nebo se stát poslední kořistí 

satana v jeho tisícileté snaze o zničení lidstva. Andělé už mají příkazy, až to začne, budou zachraňovat 

ty, kteří budou projevovat lítost a budou křičet k Bohu o záchranu. Někteří to stihnou v posledních 

vteřinách svého života. 

Kyrie eleison 


